

DIGITAL CLASSICIST SEMINAR

Call for Papers Now Open

<http://de.digitalclassicist.org/berlin/cfp>



Berlin

2012 | 2013



EXCELLENCE
CLUSTER



TOPOI

DIGITAL CLASSICIST SEMINAR

Berlin

2012 | 2013

visual by designrevolution.it

Wir freuen uns, die neue Digital Classicist Seminarreihe in Berlin ankündigen zu können. Sie orientiert sich an der gleichnamigen seit 2006 in London durchgeführten Reihe und soll zusammen mit dem Deutschen Archäologischen Institut und dem Exzellenz-Cluster TOPOI in Berlin ebenfalls etabliert werden.

Wir laden Sie herzlich ein, Vorschläge für Beiträge einzureichen, welche die innovative Anwendung moderner digitaler Methoden, Ressourcen und Techniken in den Altertumswissenschaften thematisieren. Besonders begrüßen wir dabei Vorhaben mit interdisziplinären Fragen, die dank digitaler Methoden fachübergreifend beantwortet werden können.

Weitere Informationen und der Call for Papers (Frist: 15. September 2012) über unten stehenden Link.

We are pleased to announce the launch of a Digital Classicist seminar series in Berlin, inspired by a sister initiative established in 2006 in London, and in association with the German Archaeological Institute and the Excellence Cluster TOPOI.

We invite submissions on research which employs digital methods, resources or technologies in an innovative way in order to enable increased understanding of the ancient world(s) at large. We particularly welcome inter- and cross-disciplinary contributions which show how the digital component can lead to crossing disciplinary boundaries.

Visit the link below for further details and the full call for papers (deadline: 15 September 2012).



DIGITAL CLASSICIST SEMINAR

Berlin

<http://de.digitalclassicist.org/berlin/cfp>

#digiclass #de